
1-6/2012. szám

J e g y z ő k ö n y v

Készült: Kunbaja Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 2012. május 30-
án (szerda) 730 órai kezdettel megtartott rendkívüli üléséről.

Az ülés helye: Községháza tanácskozóterme.

Jelen vannak: Franzné  Lakner  Éva  polgármester,  Barnáné  dr.  Jámbor
Dominika,  Halbländer  József  képviselő,  Pálosi  Jánosné,
Szabó Erika képviselők (5 fő).

Állandó meghívottak részéről: Patocskai Tibor alpolgármester 
  Szép Katalin jegyző

Egyéb  meghívottak  részéről  jelen  van: Halászné  Piukovics  Erika  BKTT
tagintézmény vezető

Jelenlévő érdeklődők: Bánk Dorottya bölcsődei gondozónő,
     Schmidt Nándorné bölcsődei gondozónő 

N a p i r e n d   e l ő t t :

Franzné  Lakner  Éva  polgármester: Köszönti  a  Képviselő-testület  ülésén
megjelenteket.  Megállapítja az ülés határozatképességét,  mivel 7 fő képviselő
közül 5 képviselő jelen van. 
Bejelenti,  hogy  a  mai  ülés  az  ügy  fontosságára  tekintettel  telefonon  került
összehívásra.  Bejelenti  továbbá,  hogy a mai ülés jegyzőkönyvvezetője Dudás
Tiborné köztisztviselő.  Jegyzőkönyv hitelesítőnek javasolja Halbländer József
képviselőt,  amely  javaslattal a  Képviselőtestület  4  igen  szavazattal,  1
tartózkodás mellett egyetért.
Javaslatot  tesz  az  ülés  napirendjére.  Javasolja,  hogy  a  „2012-2013-as  tanév
csoportszámainak  és  álláshely  számainak  meghatározása”  napirendi  pontot
tárgyalja a Képviselő-testület.
 
Ezt  követően  a  Képviselő-testület  5  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:



43/2012.(V.30.) öh.  H a t á r o z a t
Képviselő-testületi ülés napirendjének elfogadása.

A  Kunbaja  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  2012.  május  30-i
ülésének a napirendjét az alábbiak szerint fogadja el:

1./ 2012-2013-as tanév csoportszámainak és álláshely számainak meghatározása
     Előterjesztő: Franzné Lakner Éva polgármester

E l s ő   n a p i r e n d   t á r g y a l á s a :

1./ 2012-2013-as tanév csoportszámainak és álláshely számainak 
     meghatározása
     Előterjesztő: Franzné Lakner Éva polgármester

Franzné Lakner Éva polgármester: A témát az előző képviselő-testületi ülésen
tárgyalták,  ahol  nem  részben  született  döntés.  Ezt  követően  egyeztetések
történtek, és a testületi tagok felének az volt a kérése, véleménye, hogy ebben a
kérdésben  ne  csak  gazdasági,  hanem  emberi  szempontok  is  mérlegelésre
kerüljenek.  Ezért  javasolja,  hogy  vonjuk  vissza  az  egységes  óvoda  és
bölcsödéről  szóló határozatot,  még nem lett  elküldve sehová,  és maradjon az
eredeti állapot óvoda és bölcsőde az eredeti dolgozói létszámokkal december 31-
ig.  A  bölcsőde  vonatkozásában  bármikor  tudunk  határozni,  mert  nem  a
közoktatási tv. szabályozza, hanem a gyvt. Késő ősszel tárgyalni kell róla, mert
változások  várhatóak.  A  bölcsődét  ellenőrizték,  voltak  hiányosságok.  Ezek
pótolható hiányosságok. A legkritikusabb a szakmai vezető kérdése. Nem tudják
finanszírozni.  Volt  egy olyan gondolat,  hogy Szabó  Erika  lássa  el  kapcsolat
munkakörben  (a  szükséges  képesítéssel  rendelkezik),  de  ez  a  megoldás  nem
megy, mert az Erika önkormányzati dolgozó és nem BKTT dolgozó. December
31-ig kapnak halasztást a szakmai vezető alkalmazására, és előzetes egyeztetés
alapján Schmidné elláthatja a feladatot december 31-ig. Az előző határozatukat
vissza  kell  vonni.  Változások várhatóak,  ezért  december  31-ig maradna ez a
megoldás.

Tímár  Judit  alpolgármester  az  ülésre  735 órakor  megérkezett,  így  a  jelenlévő
képviselők száma 6 fő.
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Halászné  Piukovics  Erika  BKTT  tagintézmény  vezető: Bejelenti,  hogy  a  2
bölcsődei  gondozónő  is  érdeklődőként  részt  vesz  a  mai  ülésen  Bánk
Dorottyának bejelentenivalója van a Képviselő-testület felé.
Bánk  Dorottya: Köszöntötte  a  Képviselő-testület  tagjait.  Mindenki  előtt
ismeretes, hogy családi tragédia, és sok egyéb más negatív dolog érte az utóbbi
időben. Úgy gondolta, hogy elmegy a községből, azt kéri, hogy a Képviselő-
testület vegye ezt figyelembe a döntésénél.

Szép Katalin jegyző: A bölcsődében hatósági ellenőrzés volt. A hiányosságok
pótlására  60 nap áll  rendelkezésre.  Amennyiben a hiányosságok pótlása nem
történik  meg,  a  hatósági  szerződés  felbontásra  kerül.  A  Képviselő-testület
javaslattal tud élni, nem ők döntenek, hanem a BKTT hozza meg a döntést.

Halászné  Piukovics  Erika  BKTT  tagintézmény  vezető: Nem  csak  a  vezető
pótlása szükséges az intézményben, hanem pl. a kerítést is meg kell oldani.

Barnáné dr. Jámbor Dominika képviselő: Ő ezt nem látta. 

Franzné Lakner Éva polgármester: A végzést a BKTT kapta, nekik kellett volna
ezzel  foglalkozni,  az  előterjesztés  utal  erre  az  ellenőrzésre,  és  az  is,  hogy
szakmai  vezetőt  kell  alkalmazni.  Ez  egy  összetett  végzés,  nem  történt  rá
reagálás. 

Dr. Lovas László képviselő az ülésre 740 órakor megérkezett,  így a jelenlévő
képviselők száma 7 fő.

Barnáné  dr.  Jámbor  Dominika  képviselő: A  szakmai  vezetői  feladatot  meg
tudták volna oldani.

Schmidt Nándorné: Eddig a vezetői feladatokat ő végezte.

Barnáné dr.  Jámbor  Dominika képviselő: Az átsorolása hogyan történt? Más
átsorolást kellett volna csinálni. A BKTT kijátszotta őket. A BKTT-től az előző
ülésre kapott anyagban forintra megegyezik a kiadás és a bevétel, ilyen nincs. Ki
kell  számolni  a  normatíva  alapján.  Vigyázzon  a  vezetőség,  ne  hogy  még
kérjenek tőlünk pénzt.

Patocskai Tibor alpolgármester: az előző ülésen pont erre hívta fel a figyelmet,
és akkor ön azt mondta, hogy a szakemberek készítették és értik a dolgukat.
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Franzné Lakner Éva polgármester: Biztos nem kapnak egy forinttal sem többet.
Kérte a Kistérséget, hogy számolják ki, hogy mennyibe kerül a mindkét verzió.
Azt mondták, hogy nem tudják kiszámolni.
Barnáné dr. Jámbor Dominika képviselő: Bánk Dorottya el akar menni. Ez új
helyzet  elé  állítja  a  Testületet.  Az  előző  ülésen  nem  voltak  egységesek.
Hozzanak közös döntést. A vezetőség megtalálta a megoldást december 31-ig.
Ehhez a helyzethez a Képviselő-testület is hozzájárult. Meg kell Őt is érteni. Ha
elmegy, ott  vannak, ahol az előző Képviselő-testületi  ülésen.  Térjenek vissza
oda. 2 fővel csökkenni fog a lakosságszám. A lakossági és a feladatokhoz kötött
normatíva is csökkenni fog.
Térjenek vissza az 1 gondozónői álláshelyhez. December 31-ig ez a megoldás
lesz, januárban ismét visszatérhetnek a témára. Ez a javaslata.

Szabó Erika képviselő: A jegyző áttekintette a végzést. Schmidtnének rossz volt
az  átsorolása.  Az  elmúlt  testületi  ülésen  ez  az  információ  még  nem  állt
rendelkezésükre. 

Halászné  Piukovics  Erika  BKTT  tagintézmény  vezető:  2009-ben  készült  az
átsorolás, úgy csinálták, ahogy gondolták. Sem vezetői pótlék, sem szabadság
nem járt a vezetőnek.

Szép Katalin jegyző: A munkaköri leírásban és az átsorolásban más szerepelt. A
kinevezésben kellett volna szerepeltetni, hogy bölcsődevezető.

Halászné Piukovics Erika BKTT tagintézmény vezető: A munkaköri leírást nem
ők készítették.

Barnáné  dr.  Jámbor  Dominika  képviselő: A  BKTT-nek  ezt  el  kellett  volna
mondani.

Szép Katalin  jegyző: A BKTT-nek kezdeményezni  kell  a  hatósági  szerződés
megkötését. Ez a határozati javaslat arról szól, hogy a hiányosságot pótoljuk.

Barnáné dr. Jámbor Dominika képviselő: Ezt a hiányosságot pótolni kell.  Az
átsorolás kérdését is tisztázni kell. Ez munkajogi kérdés.
Dönteni kell, hogy melyik verziót támogassák. Bánk Dorottya döntése végleges,
elmegy  a  községből,  így  1  gondozónőt  fogadjanak  el.  Jövő  évtől  pedig
meglátják, hogyan alakul. Kapja meg a végkielégítést, és igényeljék vissza az
összegét. Összevont óvoda-bölcsőde legyen.

Franzné Lakner Éva polgármester: Új helyzetbe kerültek, maradjon az egységes
óvoda-bölcsőde, az általa támogatott eredeti döntés.
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Barnáné dr. Jámbor Dominika képviselő: Az átsorolás kerüljön a helyére. Azt ne
mondja senki, hogy a normatívát nem tudják kiszámolni. 
Szép Katalin jegyző: A BKTT háromszor is eltérő gyermeklétszámot adott meg.
Barnáné dr. Jámbor Dominika képviselő: Mielőtt döntenének, kérdezi az érintett
dolgozókat, hogy így vállalják-e a munkát.

Halászné Piukovics Erika BKTT tagintézmény vezető: Megköszöni a kérdést,
jól  esik,  hogy ezt  valaki  megkérdezte.  Az egységes  óvoda-bölcsőde esetében
nem kell szakmai vezető.

Schmidt  Nándorné: Nagyon  rosszul  érinti  őket  ez  a  helyzet.  Az  iskolát
mindketten saját  pénzükön végezték  el,  mindent  önerőből  csináltak.  Mindent
megtettek a bölcsődéért, és csak a negatívumokat, a rosszat hallják vissza.

Barnáné dr. Jámbor Dominika képviselő: A bölcsőde munkájáról mindig pozitív
vélemény  hangzott  el.  Nem  véletlen,  hogy  a  Képviselő-testület  a  bölcsőde
fennmaradásáért harcol. A munkában meg tudják erősíteni a dolgozókat. Pozitív
a vélemény a bölcsődéről. Az átszervezés miatt került a bölcsőde ügye többször
a  Képviselő-testület  elé.  Összességében  a  bölcsődét  akarják,  a  munkájukkal
elégedettek.

Franzné  Lakner  Éva  polgármester: Nem  csak  Barnáné  dr.  kérdezte  meg  az
intézményi  dolgozókat  a  munkájukról.  A  tagintézmény  vezetőt  mindenbe
bevonták, végig és többször egyeztetés folyt és az ő javaslata is az egységes
óvoda  bölcsőde  volt.  Nem  bántott  senkit  semmilyen  módon,  ha  vannak
hiányosságok arról beszélni kell, meg kell oldani, a konfliktusok viszik előre a
munkát.  Az  önkormányzat  részéről  nem  éri  bántás  őket.  A  bölcsőde
megmentésén dolgoznak.

Schmidt  Nándorné: Itt  elsősorban  a  Kormányhivatalról  és  a  Módszertanról
beszélt, ők csak a negatívumokat látják, a pozitívumokat meg sem említik. Nem
a szakmai, hanem a tárgyi és személyi feltételeket hiányolják.

Dr. Lovas László képviselő: Mindig azt bántják, aki dolgozik.

Franzné  Lakner  Éva  polgármester: Kéri  a  képviselők  véleményét,  hogyan
működjön az óvoda és a bölcsőde, hány gondozónővel.

Halbländer  József  képviselő: Döntsön  a  Képviselő-testület,  nem  tud  állást
foglalni, az előző ülésen nem volt itt.

Franzné Lakner Éva polgármester: Halbländer József is a testület tagja.
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Szabó  Erika  képviselő: Az  egységes  óvoda-bölcsődét  támogatja,  1
gondozónővel.

Pálosi Jánosné képviselő: Egyetért az egységes óvoda bölcsőde működtetésével
1 gondozónővel.  Sajnálja,  hogy az előző ülésen nem volt  itt  az ülésen Bánk
Dorottya, akkor nem érte volna a személyét annyi atrocitás az elmúlt héten. A
bölcsődével  maximálisan  elégedett,  mivel  volt  ott,  nagyon  szépnek  tartja,  a
gyerekek a gondozónőket szeretik.

Patocskai Tibor alpolgármester: Egységes óvoda-bölcsőde, 1 gondozónővel.

Tímár Judit alpolgármester: Egységes óvoda-bölcsőde, 1 gondozónővel.

Franzné Lakner Éva polgármester:  Javasolja, hogy tartsák fenn az előző ülésen
hozott  36/2012.(V.22.)  öh.  számú  határozatukat,  egységes  óvoda-bölcsődét
működtessenek.

Ezt  követően  a  Képviselő-testület  7  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

44/2012.(V.30.) öh.  H a t á r o z a t
2012-2013-as tanév óvodai csoportszámainak 
meghatározása.

Kunbaja  Község  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  (a  továbbiakban:
Képviselő-testület)  úgy  határozott,  hogy  fenntartja  a  „2012-2013-as  tanév
óvodai csoportszámainak meghatározása” tárgyban hozott 36/2012.(V.22.) öh.
határozatát.

A  Képviselő-testület  kéri  a  Polgármestert,  hogy  a  döntésről  a  Bácsalmás
Kistérségi  Többcélú  Társulás  Elnökét  a  határozati  kivonat  megküldésével
haladéktalanul értesítse.

Határidő: azonnal
Felelős: Franzné Lakner Éva polgármester

Franzné Lakner Éva polgármester: Javasolja,  hogy a Képviselő-testület 2012-
2013-as  tanév  óvodai  álláshely  számait  határozza  meg.  2012.  július  1-től  6
óvodapedagógus,  3  dajka  és  1  kisgyermek  gondozó-nevelő  alkalmazását
javasolják.

Ezt  követően  a  Képviselő-testület  7  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:
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45/2012.(V.30.) öh.  H a t á r o z a t
2012-2013-as tanév óvodai álláshely számainak 
meghatározása.

A Képviselő-testület kezdeményezi a Bácsalmás Kistérségi Többcélú Társulás
fenntartásában  működő  BKTT  Óvodája  és  Bölcsődéje  Kunbajai  Óvodája  és
Bölcsődéje közoktatási intézményben 2012. 07. 01-től az alábbi álláshely-szám
meghatározását.

A  Képviselő-testület  kezdeményezi  1  kisgyermek  gondozó-nevelő  álláshely
szám csökkentését 2012. július 1-jei határidővel.

A  Képviselő-testület  a  feladatellátáshoz  az  alábbi  álláshely-szám
meghatározását kezdeményezi 2012. július 01-jétől:
 

- óvodapedagógus álláshelyek száma: 6
- nevelő- oktató munkát segítő dajka álláshelyek száma: 3
- kisgyermek gondozó-nevelő álláshelyek száma: 1

Az átszervezés költségei Kunbaja Község Önkormányzatát terhelik.

A  Képviselő-testület  kéri  a  Polgármestert,  hogy  a  döntésről  a  Bácsalmás
Kistérségi  Többcélú  Társulás  Elnökét  a  határozati  kivonat  megküldésével
haladéktalanul értesítse.

Határidő: azonnal
Felelős: Franzné Lakner Éva polgármester

Miután több napirendi pont nem volt, a polgármester a Képviselő-testület ülését
815 órakor bezárta.

Kmf.

Franzné Lakner Éva   Szép Katalin
       polgármester             jegyző

Jegyzőkönyv-hitelesítő:

Halbländer József
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képviselő
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